
1Uw affiniteit met aandelen, 
wanneer is die begonnen?
“Het is me letterlijk met 
de paplepel ingegoten. 

Mijn vader werkte voor een 
bedrijf dat onder meer Brinta 
produceerde. Hij was meer dan 
gefascineerd door de naoorlogse 
opbouw en had vertrouwen in 
Nederlandse ondernemingen. 
Het bezitten van aandelen was 
een vanzelfsprekendheid. Ik 
herinner mij van vroeger de 
radiorubriek Beursplein 5 en de 
welbekende gong. Vele jaren later, 
op Beursplein 5, was de afstand 
tussen mijn bureau en die 
beroemde gong minder dan tien 
meter. Dat heb ik altijd als 
bijzonder ervaren.

Een anekdote uit het latere 
leven van mijn vader is mij altijd 
bijgebleven, ook als levensles. Op 
19 oktober 1987 stortte de markt 
in. De beursindices zakten met 
meer dan 20 procent op één dag. 
Ik werkte toen in Londen en de 
afspraak was dat ik een beetje op 
de effectenportefeuille van mijn 
vader zou letten. Met een zwaar 
gemoed belde ik hem die avond 
op. ‘Pa, slecht nieuws, je effecten-
portefeuille heeft een behoorlijke 
tik gekregen.’ Even was het stil. 
‘Maar heb ik nog steeds hetzelfde 
aantal aandelen Koninklijke 
Olie?’ ‘Ja pa, met het aantal 
aandelen in je portefeuille is niets 
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gebeurd.’ ‘Oh, goed dan’, en hij 
ging over naar een volgend 
onderwerp. De basis van beleggen 
is het vertrouwen in de bedrijven 
waarin je belegt, en niet de 
dagkoersen.”

2Wat fascineert u aan kapitaal-
markten?
“Vooral de democratise-
rende werking die ervan 

uitgaat, vind ik fascinerend. Als 
je 100 euro ter beschikking hebt, 
kun je als mede-eigenaar van een 
bedrijf delen in lief en leed. Als 
een onderneming in jouw ogen 
een mooi toekomstgericht 
product maakt, kun je niet alleen 
dat product kopen, maar ook in 
de onderneming investeren. 
Overigens moet je wel oppassen 
met het vertalen van de senti-
menten van product naar 
aandeel. Ooit heb ik belegd in 
Eurotunnel. Niet voor herhaling 
vatbaar.

Wat ik binnen de aandelen-
markten het meest boeiend vind, is 
het proces van een eerste beurs-
gang, een IPO. Een ondernemer of 
groep van ondernemers werkt 
jarenlang aan het opbouwen van 
een bedrijf en dan komt er een dag 
dat je aan de hele wereld vraagt: 
wat vind je mijn prestatie waard? 
Bij een IPO komt in één keer de 
integrale waardering van een 
onderneming tot stand.” 

3Hoe ziet u de rol van de VEB op de 
kapitaalmarkt?
“De VEB is zeer belang-
rijk omdat zij de kleinere 

aandeelhouder, die door een 
onderneming snel kan worden 
afgescheept, een stem geeft. De 
VEB zorgt ervoor dat de kleinere 
aandeelhouder tezamen met 
institutionele beleggers in 
gelijkwaardigheid kan optreden 
in het uitoefenen van zeggen-
schap. Ook dat is een vorm van 
democratisering van de kapitaal-
markt. Destijds, toen ik nog bij de 
beurs was betrokken, heb ik 
weleens gemengde gevoelens 
gekoesterd jegens de VEB omdat 
ik vond dat ze in sommige 
dossiers een beetje doordraafden. 
Nu ik het voorrecht heb om van 
binnenuit te kunnen kijken, zie 
ik heel veel goed werk. Ik neem 
veel terechte inspanningen waar 
op gebieden waar ondernemin-
gen het maatschappelijk toch wel 
een beetje laten afweten. Met 
name de kritiek van de VEB op 

‘ Als u zich niet aan 
de Code houdt, kan 
het zijn dat u op 
termijn helemaal 
niet meer baggert’
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